

Date: June 18, 2025

التاريخ: 18 يونيو 2025

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

Subject: Agility Global's Announcement

Agility Global would like to announce that it has approved an increase in the loan provided by a subsidiary of the Company to Agility Public Warehousing Company K.S.C.P. ("APWC"), with a total value of USD 110 million.

Further to our earlier disclosure, and pursuant to ADX approval dated April 24, 2025 for the Company to buyback its shares, the company will purchase 615,000,000 shares equivalent to 5.9% of the Company's share capital owned by a subsidiary of APWC, subject to compliance with all regulatory requirements in Abu Dhabi including the announcement and disclosure related requirements. The consideration for the acquired shares will be in the form of a partial settlement of the aforementioned loan.

Furthermore, the Board of Directors of APWC has approved the distribution of in-kind dividends equivalent to circa 20% of the shares of Agility Global to its shareholders. Upon execution of the distribution and the buyback, the ownership of APWC in the Company through its subsidiary will be reduced to 25%.

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

الموضوع: بيان من شركة أجيليتي جلوبال

تفيد شركة أجيليتي جلوبال بي ال سي أنها وافقت على زيادة القرض المقدم من احدى الشركات التابعة للشركة الى شركة أجيليتي للمخازن العمومية بقيمة اجمالية تبلغ 110 مليون دولار أمريكي.

وعطفاً على افصاحنا السابق وبناءً على موافقة بورصة أبوظبي للأوراق المالية تاريخ 24 ابريل 2025 للشركة على شراء أسهمها، ستقوم الشركة بشراء عدد 615,000,000 سهم ما يعادل 9.5% من الأسهم المملوكة لشركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع من خلال شركة تابعة برأس مال شركة أجيليتي جلوبال، شريطة الالتزام بجميع المتطلبات التنظيمية في أبوظبي، بما في ذلك متطلبات الإعلانات والإفصاحات ذات الصلة، وذلك لتسوية جزء من المديونية القائمة بين الشركتين.

علماً أن مجلس ادارة شركة أجيليتي للمخازن العمومية، قد وافق على توزيع أرباح عينية عبارة عن 20% من أسهم شركة أجيليتي جلوبال عل مساهميها. وبالتالي بناءً على هذه التوزيعات واعادة شراء الأسهم فان نسبة أجيليتي للمخازن العمومية من خلال احدى شركاتها التابعة في شركة أجيليتي جلوبال بي ال سي ستنخفض الى 25%.

Best Regards,

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Chairman



وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،

طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الادارة